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Lleida i Alpicat pacten uns nous 
límits deis seus termes municipals 
La variant nord marcara la nova 'frontera', que també afecta a 
Torrefarrera, la qual permetra fer una millar gestió urbanística 
La comissi6 d'Urbanisme 
de la Paeria va acordar amb 
els ajuntaments d'Alpicat I 
Torrefarrera la modiflcaci6 
deis límits en els seus 
termes municipal. 

Lleida 
REDACCIÓ 

Es tracta d'una operació adrec;:a
da a facilitar els tramits urbanís
tics i poder dur a terme actuaci
ons com la millora deis accessos 
a terrenys com el de Les Basses. 
L'acord signat amb els tres ajun
taments inicia formalment la tra
mitació de I'alteració deis límits 
municipals entre les localitats. 

El regidor d'Urbanisme, Toni 
Po.stius, va explicar que "hi ha ter
renys de Lleida que es troben en 
la zona propera a Alpicat i a I'in
revés" en referencia a que amb 
la construcció de la variant nord 
i I'autovia va esdevenir una 'fron
tera urbanística' entre Lleida i AI
picat amb terrenys que van que
dar dividits per aquesta via i que 
compliquen la gestió urbanística. 
Postius va afegir que "ara el que 
fem és endrec;:ar-ho i és una ope
ració important perque el sector 
de les Basses és d'Alpicat". 

L'operació suposara que 32,12 
hectarees actualment del terme 
municipal d'Alpicat seran del de 
Lleida, 33,37 hectarees del ter
me de Lleida passaran al d'Alpi
cat. També es bescanviaran 0.56 
hectarees del terme municipal de 
Torrefarrera i passaran a ser d'AI
picat i 11,79 hectarees d'Alpicat 

FOTO: AJ. de Uelda I Els terrenys en els quals es produelxen els canvís 

Els tres municipis faran 
un intercanvi de territoris 
Els territoris marcats en color 
verd al planol fins ara forma
ven part del territori d'Alpicat 
i passaran a ser-ho de Lleida. 
Així mateix, les zones marcades 
amb blau que fins ara· pertanyi
en al terme municipal de Llei-

que seran de Torrefarrera. 

NOU POLíGON INDUSTRIAL 

La comissió d'Urbanisme va 
donar lIum verda a la comissió 

da, es convertiran en territori 
competencia d'Alpícat. Pel que 
fa referencia a les zones mar
cades amb color vermell i que 
fins ara formaven part d'Alpi
cat, passaran a ser del terme 
municipal de Torrefarrera. 

d'ahir al nou polígon industrial de 
36 hectarees situat entre I'LL-ll 
i el polígon industrial del Camí 
deis Frares, SUR-35, un cop fina
litzades les tramitacions urbanís-

tiques corresponents. La previsió 
és que les obres d'urbanització 
puguin comenc;:ar abans de fina
litzar aquest mateix any. Postius 
va destacar que es tracta d'umi 
"bona notícia que ens permet 
donar la benvinguda a un polígon 
d'iníciativa privada, que ja té bas
tant avanc;:ada la seva comercia
lització i permetra acollir noves 
empreses" i que permet comptar 
amb nou sol d'ús industrial, una 
mancanc;:a historica de la ciutat. 

Postius va explicar que "urba
nísticament esta resolt tot I'expe
dient" I va indicar que es preveu 
que els treballs d'urbanització 
puguin comenc;:ar abans de finals 
d'any i que "a partir de I'inici de 
les obres es podran tramitar les 
lIicencies per les naus industrials 
que es considerin, tant pel que fa 
referencia a I'apartat de subzona 
de gran indústria com al que fa 
referencia a activitats logístiques 
d'indústria mitjana". 

NOUS HABITATGES AL CENTRE 
HISTORIC 

En la reunió de la comissió es 
va informar també de I'aprovació 
provisional de I'agrupació finques 
en un sol ambit d'actuació que 
permeti desenvolupar projectes 
unitaris amb dimensions sufici
ents per desenvolupar tant ha
bitatges com locals per a activi
tats economiques i aparcaments. 
El sostre total de I'ambit és de 
3.338, 65 metres quadrats i s'hi 
podran construir 33 habitatges, 
aproximadament. 

La FAVLL deixa 
'reposar' restudi 
de mobilitat 
fins que passi la 
pandemia 

La Federació d'Associacions 
de Ve'ins de Lleida (FAVLL) va 
participar ahír en lá .comissió 
Informativa de Polítiques de 
Gestió Urbanística í Mobili
tat de l'Ajuntament de Lleida. 
Xavier Teixidó, secretari de la 
Comissió d'Urbanisme, Mo
bilitat i Habitatge de la FAVLL, 
va explicar que "hi ha temes 
que preocupen a tots els bar· 
ris i en els quals considere m 
que s'ha de treballar com són 
la millora deis serveis de nete
ja o la eliminació de plagues de 
paneroles i rates". Teixidó tam
bé va expressar la intenció de 
realitzar un pi ¡mol lumínic de 
la ciutat per tal d'acotar on es 
troben els punts foscos i po
der renovar I'enllumenat mu
nicipal. Així mateix, des de la 
FAVLL també van manifestar la 
seva inquietud a la Paeria so
bre la claredat en el rebut del 
subministre d'aigua i les comis
sions que es cobraran als usua
riso D'altra banda, es va decidir 
deixar en repos I'estudi de mo
bilitat sobre el servei d'autobús 
fins passada la pandemia. 


